

The Department of External Affairs announced today that the Foreign Minister of Venezuela, H. E. Dr. Aristides Calvani, has accepted the invitation of the Secretary of State for External Affairs, the Hon. Mitchell Sharp, to make an official visit to Canada October 5 and 6. At that time, Dr. Calvani will meet with Government leaders for discussion of matters of common interest, both bilateral and multilateral.

This will be the first time that Dr. Calvani has made such a visit to Canada.

\* \* \*

Le Ministère des Affaires extérieures a annoncé aujourd'hui que le Ministre des Affaires étrangères d Vénézuéla, S. E. le Dr. Aristides Calvani, a accepté l'invitation du Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, l'honorable Mitchell Sharp, de se rendre en visite officielle au Canada les 5 et 6 octobre. Le Dr. Calvani aura alors des discussions avec les autorités gouvernementales sur des sujets concernant les relations bilatérales et multilatérales intéressant les deux gouvernements.

Ce sera la première fois que le Dr. Calvani effectuera une telle visite au Canada.